
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 4. oktober 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Hvad er rationalet bag, at det netop er Højteknologifonden, der skal beskæ-
res? Hvilke alternativer har ministeren overvejet i den forbindelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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